

C/O Watford Grammar School for Boys Rickmansworth Road, Watford, Hertfordshire, WD187JF

偉福中文學校

WATFORD CHINESE COMMUNITY SCHOOL

www.watfordchineseschool.co.uk 報名註冊表格須知 ENROLMENT FORM NOTES 2023/2024

2023/2024 學年全年學費將維持於£225 (£260 GCSE)。

*GCSE 考生額費用: 秋季學期備考應試教材費 £25, Edexcel 書本需要自行 網上購買;考生需在春季學期末向本校繳交考試行政費 £75 和 繳交考試註冊費給 Watford Grammar School for Boys。

請以銀行轉賬方式繳交學費,並註明學生姓名作付款參考。 本校的 HSBC 銀行戶口資料如下:

Sort code: 40-45-27

Account Number: 31361643 Ref: 2023 Name of child(ren)

請把填好的<u>入學/升學表格</u>(必須填寫聯絡資料), 連同付款證明一起電郵發送寄回校務處: info@watfordchineseschool.co.uk

重要提示:

致現屆學生/家長,請告知子女的班主任下年回校續讀的打算, 以便校務處為新學期作好準備。

謝謝各位合作!

The school fees for academic year **2023-2024** will be at **£225** (**£260 GCSE**) for the full year.

*Additional Fees for GCSE – Supplementary learning materials £25 (included), course
book to be purchased privately in the Autumn term; £75 exam preparation fees payable to WCCS and the exam registration fee payable to Watford Grammar School for Boys in Spring Term for those who decide to take the exam.

Please make the payment in full via bank transfer to our HSBC account (see details below) with the student's name as the reference:

Sort code: 40-45-27

Account Number: 31361643 Ref: 2023 Name of child(ren)

Please complete the <u>Enrolment Form</u> with the contact details, submit along with the proof of payment to the school office via <u>info@watfordchineseschool.co.uk</u> before the term starts.

IMPORTANT: For current students/parents, please let your class teacher know of your (your child's) intension to return in the next academic year, this will help us in purchasing enough textbooks and arranging teaching volunteers for the new term.

Thank you for your co-operation.